
DRAFT RESOLUTION SUBMITTED BY THE REPRESENTATIVE OF BELGIUM AT THE
237TH MEETING OF THE SECURITY COUNCIL ON 29 JANUARY 1948

THE SECURITY COUNCIL,
CONSIDERING its resolutions of 17 and 20 January 1948;
CONSIDERING the urgency of achieving the cessation of acts of
hostility and violence;

ADOPTS the following resolution:

1. In the accomplishment of its functions, the Commission of the Security Council shall take into consideration that, among the duties incumbent upon it, are included those which would tend towards promoting the cessation of acts of hostility and violence, and which are of a particularly urgent character;
2. In the pursuit of this aim, the Commission shall use very diligence to ensure that its mediatory action be exercised without delay.

PROJET DE RESOLUTION PRESENTEE PAR LE REPRESENTANT DE LA BELGIQUE A LA
237e SEANCE DU CONSEIL DE SECURITE LE 29 JANVIER 1948

LE CONSEIL DE SECURITE

CONSIDERANT ses résolutions des 17 et 20 janvier 1948;
CONSIDERANT qu'il est urgent de mettre fin aux actes d'hostilité
et de violence;

ADOpte la résolution suivante:

1. Dans l'accomplissement de ses fonctions, la Commission du Conseil de Sécurité prendra en considération que, parmi les tâches lui incumbent sont comprises celles qui doivent viser à la cessation des actes d'hostilité et de violence et qui, partant, revêtent un caractère de particulière urgence;
2. Dans la poursuite de cet objectif, la Commission fera toute diligence pour que son action médiatrice s'exerce sans retard.

